
Protokół nr XXVI/2016 

 Sesji Rady Powiatu Sztumskiego 
z dnia 29 listopada 2016 roku 

 
 
 
1.Otwarcie obrad 

Otwarcia sesji, powitania radnych i przybyłych gości, kierowników 

jednostek organizacyjnych, przedstawicieli prasy i telewizji oraz pracowników 

Starostwa Powiatowego, dokonała Przewodnicząca Rady Jolanta Szewczun. 

  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 
 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Jolanta Szewczun 

stwierdziła prawomocność obrad, poniewaŜ na ustawowy 17 osobowy skład 

rady udział w sesji wzięło 17 radnych. 

 

Lista obecności radnych stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu nr XXVI/2016. 

Lista zaproszonych gości stanowi Załącznik nr 2 do Protokołu nr XXVI/2016. 

 
Następnie Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad. 

 

Porządek obrad 
1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Przyjęcie Protokołu nr XXV z sesji Rady Powiatu Sztumskiego z dnia 

27.10.2016  

5.Informacja Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie 

międzysesyjnym- referuje Starosta Wojciech Cymerys. 
6. Interpelacje i zapytania. 

7. Podjęcie uchwał Rady Powiatu Sztumskiego: 

a) zmieniająca Uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

poszczególne zadania w 2016 roku – referuje Kierownik PCPR Ewelina 
Łęgowska, 

b) w sprawie wyraŜenia woli przystąpienia Powiatu Sztumskiego w roli partnera 

do realizacji projektu „WdroŜenie systemów informatycznych i telemedycznych 

komplementarnych z centralnymi systemami informatycznymi P1,P2,P4 oraz 

projektem regionalnym „Pomorskie e-Zdrowie" w Szpitalach Polskich S.A. 

Szpital Polski Sztum w Sztumie w partnerstwie z Powiatem Sztumskim  w 

ramach konkursu ogłoszonego przez Instytucję Zarządzającą Regionalnym 

Programem Operacyjnym Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020 (IZ 



RPO WP 2014-2020) – Zarząd Województwa Pomorskiego o dofinansowanie 

projektów w ramach Działania 7.2. Systemy informatyczne i telemedyczne RPO 

WP 2014-2020 (RPPM.07.02.00-IZ.00-22-002/16) – referuje Naczelnik 

Wydziału EK Aneta Kwiatkowska, 

c) w sprawie uchwalenia „Rocznego Programu Współpracy na rok 2017 

Powiatu Sztumskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

poŜytku publicznego i o wolontariacie - referuje Naczelnik Wydziału EK Aneta 
Kwiatkowska, 

d) w sprawie zmiany budŜetu powiatu na 2016 rok – referuje Skarbnik Lucyna 

Bednarska, 
e) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Sztumskiego na lata 2016 – 2027 – referuje Skarbnik Lucyna Bednarska. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

9. Wnioski i oświadczenia. 

10. Sprawy róŜne.           
11. Zakończenie obrad. 
 

Porządek obrad został przez Radę przyjęty 16 głosami przy jednym głosie 

wstrzymującym się.  
 

Porządek stanowi Załącznik nr 3 do Protokołu nr XXIV/2016. 

 
Ad.4 Przyjęcie Protokołu nr XXV  z sesji Rady Powiatu Sztumskiego z dnia 
27 października 2016 roku. 
 

Protokół nr XXV został przez Radę przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do prowadzenia dalszych obrad zgodnie z 

porządkiem sesji. 

 
Ad.5 Informacja Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie 
międzysesyjnym 
 
Zanim Starosta Wojciech Cymerys przeszedł do przedstawienia informacji z 

działalności Zarządu w okresie międzysesyjnym, dokonał wręczenia Panu 

Piotrowi Olechowskiemu aktu nadania stopnia nauczyciela mianowanego, za 

uprzednim złoŜeniem przez niego przysięgi. Następnie, Starosta złoŜył Panu 

Olechowskiemu gratulacje i Ŝyczył dalszych sukcesów zawodowych. 

 

Po dokonaniu wręczenia nagród, Starosta przedstawił informację z działalności 

Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. Poinformował równieŜ o 

spotkaniach jakie odbyły się w Powiecie i innych instytucjach, w których 



uczestniczył wraz z Wicestarostą, jak równieŜ o odbytych uroczystościach w  

listopadzie 2016 roku.  

 
Informacja stanowi Załącznik nr 4 do Protokołu nr XXIV/2016. 

 
Ad.6 Interpelacje i zapytania 

 

Radny Wojciech Zielonka poprosił Starostę o udzielenie informacji w sprawie 

składowania w miejscowości Sztumska Wieś odpadów. Informacja w tej 

sprawie jest radnemu potrzebna, aby udzielić odpowiedzi na pytania zadawane 

przez mieszkańców tej miejscowości. 

 

Radny Piotr Stec odniósł się do warunków jakie panowały na drogach podczas 

opadów śniegu. Radny poprosił o szybszą reakcję w odśnieŜaniu dróg i 

posypywania ich piaskiem, chociaŜby na odcinkach newralgicznych, jak na 

podjazdach, na łukach itp. 

 

Radna Sylwia Kubik poparła radnego Steca, twierdząc, Ŝe na łukach dróg 

potworzyły się koleiny, które stwarzały niebezpieczeństwo dla kierujących 

pojazdami. 

 

Radny Leszek Sarnowski takŜe nawiązał do warunków panujących na drogach. 

Stwierdził, Ŝe ze względu na śliskość, jaka panowała dzisiejszego dnia na 

drodze ze Sztumu do miejscowości Kalwa, warunki przejazdu były wręcz 

dramatyczne. Radny zdawał sobie sprawę z oszczędności jakich Starosta chce 

dokonać w budŜecie, ale prosił o rozwagę w tym względzie i wzięcie pod uwagę 
bezpieczeństwo uŜytkowników dróg. 

 

Radnego Waldemara Thiede nie przekonywały oszczędności finansowe, o 

jakich wspominał Starosta na posiedzeniu Komisji ds. BudŜetu, bo podobnie jak 

radny Sarnowski uwaŜał, Ŝe  w pierwszej kolejności powinno się mieć na 

względzie bezpieczeństwo uŜytkowników dróg. Radny stwierdził, Ŝe oprócz 

Sztumu i po części w Dzierzgoniu, w których to miejscowościach drogi wraz z 

chodnikami były intensywnie posypywane piaskiem, drogi w całym powiecie 

sztumskim były zagroŜeniem dla pojazdów samochodowych i osób pieszych. 

Radny wyraził nadzieję, Ŝe podobna sytuacja na drogach więcej się nie 

powtórzy. 

Radny poruszył takŜe sprawę przejazdu kolejowego na osiedlu w miejscowości 

Waplewo Wielkie i przejazdu w kierunku miejscowości Tulice. Powiedział, Ŝe 

tory są od dawna zlikwidowane, a na przejeździe wciąŜ one istnieją. 
Przypomniał, Ŝe przez okres 6 lat wielokrotnie tę sprawę poruszał. W związku z 

czym, poprosił Starostę o informację, co w tej kwestii zostało zrobione? 



Radnego interesowało równieŜ to, z jakich środków został połoŜony chodnik w 

Sztumie zmierzający w kierunku cmentarza. Z obserwacji jakich radny 

dokonuje, wynika, Ŝe Gmina Sztum jest faworyzowana w dofinansowywaniu 

róŜnych zadań, a pozostałe gminy są omijane. 

 

Radny Ludwik Butkiewicz nawiązał do drogi 3127G relacji Stary Dzierzgoń- 
Bądze. Przypomniał, Ŝe kilka lat wstecz, doszło na tej drodze do tragicznego 

wypadku, przez który młoda dziewczyna mogła stracić Ŝycie. Powiedział, Ŝe do 

wypadku doszło ze względu na podobne warunki, jakie panują dzisiejszego dnia 

na tej drodze. W rozmowie z radnym, osoba, o której jest mowa, była 

zdziwiona, Ŝe drogi tej wciąŜ się nie posypuje. 

 

Na tym interpelacje i zapytania zakończono. 

Przewodnicząca przeszła do dalszej części porządku obrad. 

 
Ad.7 Podjęcie uchwał Rady Powiatu Sztumskiego: 
 

a) zmieniająca Uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 
poszczególne zadania w 2016 roku 
 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik PCPR Ewelina Łęgowska. 

Dodała, Ŝe projekt został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję ds. 

Społecznych i  Komisję ds. BudŜetu. 

 

Do projektu uchwały radni uwag ani zapytań nie wnieśli. 
 

W obecności 17 radnych  Rada jednogłośnie podjęła uchwałę nr 
XXVI/141/2016 zmieniająca Uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

poszczególne zadania w 2016 roku 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 5 do Protokołu nr XXVI/2016. 

 
b) w sprawie wyraŜenia woli przystąpienia Powiatu Sztumskiego w roli 
partnera do realizacji projektu „WdroŜenie systemów informatycznych i 
telemedycznych komplementarnych z centralnymi systemami 
informatycznymi P1,P2,P4 oraz projektem regionalnym „Pomorskie e-
Zdrowie" w Szpitalach Polskich S.A. Szpital Polski Sztum w Sztumie w 
partnerstwie z Powiatem Sztumskim  w ramach konkursu ogłoszonego 

przez Instytucję Zarządzającą Regionalnym Programem Operacyjnym 
Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020 (IZ RPO WP 2014-2020) – 
Zarząd Województwa Pomorskiego o dofinansowanie projektów w ramach 



Działania 7.2. Systemy informatyczne i telemedyczne RPO WP 2014-2020 

(RPPM.07.02.00-IZ.00-22-002/16) 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Naczelnik Wydziału EK Aneta 

Kwiatkowska. Dodała, Ŝe projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 

przez Komisję ds. Edukacji, Komisję ds. Społecznych oraz Komisję ds. 

BudŜetu. 

 

Do projektu uchwały radni uwag ani zapytań nie wnieśli. 
 

W obecności 16 radnych, Rada jednogłośnie podjęła uchwałę nr 
XXVI/142/2016 w sprawie wyraŜenia woli przystąpienia Powiatu Sztumskiego 

w roli partnera do realizacji projektu „WdroŜenie systemów informatycznych i 

telemedycznych komplementarnych z centralnymi systemami informatycznymi 

P1,P2,P4 oraz projektem regionalnym „Pomorskie e-Zdrowie" w Szpitalach 

Polskich S.A. Szpital Polski Sztum w Sztumie w partnerstwie z Powiatem 

Sztumskim  w ramach konkursu ogłoszonego przez Instytucję Zarządzającą 
Regionalnym Programem Operacyjnym Województwa Pomorskiego na lata 

2014-2020 (IZ RPO WP 2014-2020) – Zarząd Województwa Pomorskiego o 

dofinansowanie projektów w ramach Działania 7.2. Systemy informatyczne i 

telemedyczne RPO WP 2014-2020 (RPPM.07.02.00-IZ.00-22-002/16) 

 

Podczas głosowania, radna Sylwia Kubik była nieobecna na sali. 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 6 do Protokołu nr XXVI/2016. 

 

c) w sprawie uchwalenia „Rocznego Programu Współpracy na rok 2017 

Powiatu Sztumskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 
których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Naczelnik Wydziału EK Aneta 

Kwiatkowska. Dodała, Ŝe projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 

przez Komisję ds. Edukacji i Komisję ds. BudŜetu. 

 

Do projektu uchwały radni uwag ani zapytań nie wnieśli. 
 

W obecności 16 radnych, Rada jednogłośnie podjęła uchwałę nr 
XXVI/143/2016 w sprawie uchwalenia „Rocznego Programu Współpracy na 

rok 2017 Powiatu Sztumskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie 

 



Podczas głosowania, radna Sylwia Kubik była nieobecna na sali. 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 7 do Protokołu nr XXVI/2016. 

 

d) w sprawie zmiany budŜetu powiatu na 2016 rok 

 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Lucyna Bednarska. Dodała, 

Ŝe projekt uchwały był pozytywnie zaopiniowany przez Komisję ds. BudŜetu. 

 
Do projektu uchwały radni uwag ani zapytań nie wnieśli. 
 

W obecności 17 radnych, Rada jednogłośnie podjęła uchwałę nr 
XXVI/144/2016 w sprawie w sprawie zmiany budŜetu powiatu na 2016 rok. 

 

Radna Sylwia Kubik powróciła na salę obrad. 

 
Uchwała stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu nr XXVI/2016. 

 

e) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Sztumskiego na lata 2016 – 2027 

 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Lucyna Bednarska. Dodała, 

Ŝe projekt uchwały był pozytywnie zaopiniowany przez Komisję ds. BudŜetu. 

 

Do projektu uchwały radni uwag ani zapytań nie wnieśli. 
 

W obecności 17 radnych, Rada jednogłośnie podjęła uchwałę nr 

XXVI/145/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla 

Powiatu Sztumskiego na lata 2016 – 2027 

 
Uchwała stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu nr XXVI/2016. 

 

Ad.8 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
Starosta Wojciech Cymerys poprosił Naczelnik Wydziału OŚ Adriannę 
Dobrzyńską o udzielenie odpowiedzi na zapytanie radnego Wojciecha Zielonki. 

 

Naczelnik Adrianna Dobrzyńska wyjaśniła, Ŝe do Starostwa Powiatowego 

wpłynął wniosek na pozwolenie przetwarzania odpadów pochodzących z 

przeróbki makulatury i tektury i dotyczył przetwarzania ich poza instalacjami w 

miejscowości Nowa Wieś. Decyzja została wydana w oparciu o rozporządzenie 

zezwalające na przetwarzanie odpadów poza instalacjami, na podstawie którego, 

nie jest wymagany ustawowy obowiązek posiadania decyzji środowiskowej. 



Odpady pochodzące z przeróbki makulatury, tektury, odpadów innych niŜ 
niebezpieczne, czyli nie zawierających substancji szkodliwych dla zdrowia, są 
pryzmowane, a w przypadku wymagalności, suszone. W innych sytuacjach będą 
poddawane ręcznej segregacji i przekazywane kolejnym podmiotom.  

W związku z tym, Ŝe decyzja była wydana na podstawie powyŜszego 

rozporządzenia, nie Ŝądano decyzji środowiskowej. PoniewaŜ wniosek 

przedsiębiorcy spełniał wymagania formalne, zostało rozpoczęte postępowanie, 

w ramach którego wezwano przedsiębiorcę do wyjaśnienia pewnych kwestii, 

które miały uściślić sposób prowadzenia tego przedsięwzięcia. Przedsiębiorca 

ustosunkował się do wezwania, a następnie została wydana decyzja. Od decyzji, 

Burmistrz Miasta i Gminy Sztum odwołał się do wyŜszej instancji o 

stwierdzenie jej niewaŜności.  W odwołaniu, Burmistrz powołuje się na to, Ŝe 

wydając decyzję o przetwarzaniu odpadów, nie rozpatrzono problematyki 

uciąŜliwości transportu samochodowego, który będzie przewoził odpady 

drogami gminnymi. Naczelnik dodała, Ŝe przepisy ustawy, które wskazują 
elementy wydania decyzji, nie odnoszą się w Ŝadnym elemencie do transportu. 

Decyzja została wydana na przetwarzanie 24 tysięcy ton rocznie. Ponadto, 

poinformowała, Ŝe  niewiele wcześniej Marszałek wydał decyzję zezwalającą na 

przetwarzanie odpadów dokładnie o to samo rozporządzenie co Powiat, lecz na 

217 tysięcy ton rocznie, a ich przewóz odbywa się tymi samymi drogami 

gminnymi. Zdaniem Naczelnik nie moŜna zabronić przedsiębiorcom poruszania 

się ich transportem po drogach. MoŜna natomiast negocjować, co do 

ograniczenia częstotliwości przewozów. Dodała, Ŝe w odwołaniu podniesiony 

jest argument, iŜ decyzja nie do końca rozstrzyga ograniczenia przetwarzania 

odpadów wynikających z aspektów środowiskowych. Odpady te były badane i 

są one inne niŜ niebezpieczne. W związku z czym, ograniczenia jakie zostały w 

decyzji nałoŜone były dostosowane do właściwości i charakterystyki odpadów. 

Na przedsiębiorcę nie moŜna nakładać szerszych obowiązków niŜ wynikają one 

z przepisów- przekazała Pani Dobrzyńska. Poinformowała, Ŝe do chwili obecnej 

nie było Ŝadnych skarg na przetwarzanie tych odpadów, natomiast były skargi, 

co do przetwarzania odpadów, na które została wydana decyzja przez 

Marszałka. 

 

Radny Zielonka zapytał, czy kryteria pozwalające na wydanie decyzji były 

oparte o deklarację przedsiębiorcy, czy o analizę wykonanych próbek. 

 

Naczelnik wyjaśniła, Ŝe rozporządzenie poza instalacyjne wymienia kody 

odpadów i wskazuje metody ich przetwarzania. Natomiast badane próbki muszą 
być dostarczone przez wnioskodawcę. Wnioskodawca deklaruje, Ŝe próbki są z 

badanego źródła, i na podstawie tej deklaracji i dostarczonych próbek 

wydawana jest decyzja. 

 



Starosta dodał, Ŝe decyzja została wydana zgodnie z literą prawa, a to czy  

przedsięwzięcie jest wykonywane zgodnie z decyzją moŜe być na kaŜdym etapie 

kontrolowane. Starosta przypomniał sytuację przetwarzania odpadów, jaka 

miała miejsce w miejscowości Koślinka. Nieprzestrzeganie warunków decyzji 

spowodowało jej cofnięcie- dodał Starosta. 

 

Starosta udzielił odpowiedzi w sprawie odśnieŜania dróg powiatowych. 

Poinformował, Ŝe jeden wyjazd na odśnieŜanie dróg powiatowych grupy 

interwencyjnej Starostwa Powiatowego wynosi kwotę w wysokości 45.000 

złotych. Poinformował, Ŝe decyzja o nieodśnieŜaniu dróg została podjęta po 

analizie prognozy pogody w dniu wczorajszym. Z prognozy wynikało, Ŝe w 

dniu następnym będzie odwilŜ. Zwrócił uwagę, Ŝe gdyby sesja odbyła się 
tydzień później, to być moŜe radni byliby zdziwieni, Ŝe wydano na odśnieŜanie 

środki w wysokości 45 tysięcy zł. podczas, gdy tego śniegu na drogach nie było. 

Starosta dodał, Ŝe na całoroczne utrzymanie zimowe dróg zaplanowane są 
środki w wysokości około 350.000 złotych, a do końca roku jest jeszcze cały 

grudzień. Nie jest prawdą, Ŝe podejmowanymi decyzjami naraŜa się Ŝycie 

ludzkie- powiedział Starosta. Starosta uwaŜał, Ŝe kierowcy pojazdów powinni 

się dostosować do warunków jakie panują na drogach. 

W uzupełnieniu wypowiedzi Starosty Wojciecha Cymerysa, Wicestarosta 

Antoni Downarowicz dodał, Ŝe na całoroczne utrzymanie dróg letnie i zimowe 

Powiat posiada środki w wysokości 800.000 złotych. JeŜeli z tych środków 

większą część wyda się na odśnieŜanie i usuwanie śliskości na drogach, to 

zadania związane z letnim utrzymaniem dróg nie będą mogły być zrealizowane. 

Wicestarosta poinformował, Ŝe w przypadku zaoszczędzenia środków na 

zimowym utrzymaniu dróg, środki te są wykorzystywane na inne zadania 

związane z drogami, jak np. odkrzaczanie poboczy. Następnie wymienił odcinki 

dróg, przy których pobocza zostały odkrzaczone. Wyjaśnił, Ŝe do końca roku na 

odśnieŜanie i usuwanie śliskości z dróg pozostały środki w wysokości ok. 

350.000 złotych. Jeśli koszt jednego wyjazdu na drogi wyniósł 45.000 zł, to 

takich wyjazdów na drogi do końca roku moŜe się odbyć tylko 7. Dlatego, 

środki związane z zimowym utrzymaniem dróg muszą być wydawane 

racjonalnie- dodał Wicestarosta. 

Dyskusję na ten temat radny Leszek Sarnowski uwaŜał trochę za „jałową”, 

poniewaŜ uŜytkownicy dróg w imieniu własnym i mieszkańców apelują o 

rozwagę władz, a Starosta i Wicestarosta twierdzą, Ŝe są rozwaŜni podejmując 

takie decyzje. Radny stwierdził, Ŝe nie oczekuje się, aby piaskarki co pięć minut 

wyjeŜdŜały na drogi, ale Ŝeby wyjeŜdŜały w sytuacjach, gdy na drogach panują 
trudne warunki przejazdu.  Radny podkreślił, Ŝe poprzez podejmowanie takich 

decyzji przez Starostę i Wicestarostę, ryzyko powstania niebezpieczeństwa na 

drogach leŜy wyłącznie po ich stronie. Odnosząc się do zaplanowanych środków 

na zimowe utrzymanie dróg, radny stwierdził, Ŝe w przypadku wykorzystania 



ich przed upłynięciem roku budŜetowego, Rada Powiatu moŜe podjąć decyzję o 

ich zwiększeniu poprzez zmianę budŜetu.  

Wicestarosta Antoni Downarowicz podtrzymał swoje zdanie, Ŝe prędkość 
pojazdu powinna być dostosowana do warunków panujących na drogach. 

Starosta Wojciech Cymerys przypomniał sytuację, jaka miała miejsce ubiegłego 

roku, gdy radni mieli pretensje o niecelowe wykorzystywanie sprzętu podczas 

zimy. Uwagi radnych Starosta jednak przyjął i będzie je miał na uwadze. 

 

W sprawie pytania dotyczącego torów na przejeździe w Waplewie Wielkim, 

Starosta wyjaśnił, Ŝe przy realizacji prac cząstkowych na drogach powiatowych, 

przejazd będzie zalany asfaltem. Podobnie będzie z przejazdem w kierunku 

miejscowości Tulice, lecz zalanie go będzie wykonane po eksploatacji 

wyrobiska piasku przez firmę BUDIMEX. 

 

O udzielenie odpowiedzi w  sprawie chodnika przy ul. Polnej w Sztumie, 

Starosta poprosił Naczelnika Wydziału KT. 

Naczelnik Maciej Derbich poinformował, Ŝe połoŜenie chodnika przy ul. Polnej 

nie finansował Powiat Sztumski. Chodnik został wykonany przez firmę 
TUKAN, a został wykonany w ramach zareklamowania się firmy jak i w 

ramach dobrej współpracy z zarządcami dróg. Podobne działania zostały 

wykonane na ul. Wojska Polskiego w Dzierzgoniu, bo przy realizacji zadania 

zostało zrobione więcej jak zakładał projekt. Naczelnik dodał, Ŝe zarządca drogi 

jak i mieszkańcy Sztumu są zadowoleni z chodnika, poniewaŜ spełnia on swoje 

przeznaczenie. 

 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych zostały wyczerpane. 

 

Ad.15 Wnioski i oświadczenia radnych 
 

Wniosków ani oświadczeń nie wniesiono. 

 

Ad.16 Sprawy róŜne. 
 

Radna Ewa Nazarewicz poprosiła Naczelnika Wydziału EK o podanie 

informacji odnośnie zaplanowanych środków finansowych na realizację zadań 
przez Powiatowy Szkolny Związek Sportowy i zaplanowanych środków dla 

szkół ponadgimnazjalnych biorących udział w zawodach szczebla powiatowego 

i wojewódzkiego. Radna dodała, Ŝe w szkołach na dzień dzisiejszy jest brak 

środków na te wyjazdy. 

Informacja w powyŜszej sprawie zostanie udzielona na piśmie. 

 



Starosta Wojciech Cymerys zaprosił obecnych na sesji na otwarcie sali 

sportowej w SOSW w Kołozębiu, które odbędzie się w dniu 2 grudnia o godz. 

10.00. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe zwołanie następnej sesji Rady 

planowane jest na 28 grudnia 2016 roku. 

 

Spraw innych nie wniesiono. 

 
Ad.17 Zakończenie obrad. 
 
 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Jolanta 

Szewczun zamknęła obrady, wypowiadając formułę „Zamykam obrady XXVI 

Sesji Rady Powiatu Sztumskiego”. 

 

Obrady trwały od godz. 15
00

 do godz16
30

. 

Protokół sporządziła 

Inspektor Biura Rady ElŜbieta Kufeldt  

Przebieg sesji zarejestrowano na nośniku elektronicznym. 

 

 

 

 

 

 

        Przewodnicząca Rady   

        Powiatu Sztumskiego  

   Jolanta Szewczun 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zapoznałam/em się z treścią Protokołu nr XXVI/2016: 

 

Butkiewicz Ludwik- ………………………… 

 

Cieciora Marek - ……………………………… 

 

Cymerys Wojciech - …………………………. 

 

Downarowicz Antoni - ………………………. 

 

Grzonka Janusz - ……………………………... 

 

Krupa Adam - …………………………………. 

 

Kubik Sylwia - ………………………………… 

 

Mazerski Ryszard - ……………………………. 

 

Nazarewicz Ewa - ……………………………… 

 

Sarnowski Leszek - ……………………………. 

 

Skolimowska Teresa …………………………... 

 

Stec Piotr - …………………………………….. 

 

Szewczun Jolanta - …………………………… 

 

Thiede Waldemar - ………………………….... 

 

Warunek Józef - ………………………………. 

 

Zielonka Wojciech - …………………………... 

 

Zwolenkiewicz Zbigniew- ……………………… 

 

 

 

 

 

 

 


